
Un pas m�s per a la cohabitaci� a Montilivi

L'estadi. El Girona i el Llagostera fan una primera trobada per estudiar qu� necessiten.

Tarrag� veu Òmolt avan�atÓ compar tir camp

El Llagostera ha de decidir amb celeritat quin ser� el seu escenari com a local durant la temporada, i, si no hi ha

cap gir inesperat, compar tir� Montilivi amb el Girona. ÒHo tenim molt avan�atÓ, va explicar la presidenta, Isabel

Tarrag�, despr�s d'una primera presa de contacte amb els responsables del Girona. Tarrag� es va reunir amb

representants del Girona, encap�alats pel director general, Javi Peque�o. ÒHem comen�at a analitzar qu� far�

falta, quines mancances hi ha ara a Montilivi perqu� hi puguin compar tir seu dos clubsÓ, va comentar la

presidenta del Llagostera. Un cop iniciat el di�leg entre els dos clubs, el pr�xim pas �s transmetre-ho a

l'Ajuntament de Girona, en una reuni� que, pendent de les agendes, s'hauria de produir aquesta mateixa

setmana. Tot i tenir alguna altra alternativa Ðb�sicament, el Nou Municipal de Palam�sÐ, la voluntat clara del

Llagostera �s jugar els par tits com a local a Girona.

M�s enll� d'estudiar la construcci� d'un tercer vestidor i d'adequar les of icines, un dels punts m�s conf lictius ser�

l'estat de la gespa. En aquest sentit, ser� m�s necessari que mai que els dos clubs trobin camps d'entrenament

de gespa natural, per preservar la de l'estadi, que prou pateix a l'hivern.
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